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    R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 29.03.2016, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul vicepreşedinte  Iova Ilie: 

 

 Doamnelor şi domnilor,   

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 26 de consilieri judeţeni.   

Lipsesc motivat: domnul președinte Sorin Frunzăverde, domnul Madina 

Constantin Sorin, domnul consilier Ciobanu Mircea Paul și domnul consilier Nedelcea 

Constantin Flavius. 

Se supune la vot motivarea domnului președinte Sorin Frunzăverde, domnului 

consilier Madina Constantin Sorin, domnului consilier Ciobanu Mircea Paul și a 

domnului consilier Nedelcea Constantin Flavius. Se aprobă în unanimitate. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.109/23.03.2016, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/6295/23.03.2016, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/6232/23.03.2016 şi s-a adus la 

cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data  de 

24.03.2016. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

Participă ca invitaţi: reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin.  

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: TVR Timișoara, Banat  TV”, 

TV Vest Reșița, „Radio România Reşiţa”, Radio România Actualități, Cotidianul 

”Jurnal de Caraș-Severin”,AGERPRES, Publicația on-line Argument-cs.ro, Publicația 

on-line EXPRESSDEBANAT.RO, Publicația on-line INFOCS.RO. 

Ordinea de zi a fost anunţată publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier județean al 

domnului Petru Cornel Pârvan. 

2.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.128/23.06.2012 de constituire a Consiliului Judeţean Caraş-Severin,  cu 

modificările ulterioare. 
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3.Proiect de hotărâre privind acordarea,post mortem, a titlului de „Cetăţean de 

Onoare al judeţului Caraş-Severin”, domnului   Gheorghe Vâlceanu. 

4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş- 

Severin, pe anul 2016. 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.19 /27.01.2016 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean 

Caraș-Severin bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice de 

sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa 

A, pe anul 2016. 

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.22/27.01.2016 privind aprobarea bugetelor de venituri si cheltuieli ale 

instituţiilor si serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de 

către acesta pe sursa G, pe anul 2016, modificată. 

7.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a unor spații din incinta 

imobilului situat în Reșița, Piața 1 Decembrie 1918 nr.7, etaj I, aflat în domeniul public al 

Județului Caraș-Severin, în favoarea  Agenției Naționale Antidrog. 

8.Proiect de hotărâre privind acordarea dreptului de acces cu titlu gratuit pe traseul 

unor drumuri județene apartinând domeniului public al Județului Caraș-Severin, în 

favoarea Ministerului pentru Societatea Informațională, în vederea implementării 

Proiectului ”RO-NET-Construirea unei infrastructuri naționale de broadband în zonele 

defavorizate, prin utilizarea fondurilor structurale. 

9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.79/13.05.2014 privind aprobarea organigramei, a statului funcţiilor de 

demnitate publică şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

10.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.244/21.12.2015 privind aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, modificată. 

11.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caras-

Severin nr.145/30.07.2013  privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii ale 

Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa,cu modificările şi completările ulterioare. 

12.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.181/18.10.2013 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale 

Teatrului de Vest Reșița, cu modificările și completările ulterioare. 

13.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.120/30.07.2013 privind aprobarea  organigramei şi a statelor  de funcţii ale 

Direcţiei  de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Caraş-Severin, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

14.Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.32/27.01.2016 privind aprobarea structurii organizatorice, a statului de funcții, 

precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Căminul pentru Persoane 

Vârstnice Reșița, cu modificările și completările ulterioare. 
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15.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare al Centrului Judeţean pentru Conservarea și Promovarea Culturii 

Tradiţionale Caraş-Severin. 

16.Proiect de hotărâre privind atribuirea licenței de traseu pentru un traseu județean  

din Programul de transport judetean de persoane prin curse regulate 01.01.2014-

30.06.2019 din judeţul Caraş-Severin,  operatorului  de transport declarat câștigător   la 

ședința de atribuire  electronică din data de  01 martie 2016. 

17.Proiect de hotărâre privind atribuirea și eliberarea unei licențe de traseu pentru 

servicii de  transport public judeţean de persoane  prin curse regulate speciale în judeţul 

Caraş-Severin. 

18.Proiect de hotărâre privind abrogarea  distinctă a unor acte administrative 

determinate expres adoptate de către Consiliului Județean Caraş-Severin.  

19.Proiect de hotărâre privind revocarea mandatului acordat unui  reprezentant al   

Consiliului Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală a Acționarilor  SC ”Fabrica de 

Produse  Lactate”  SA Oravița. 

20.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.154/19.07.2012 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Caraş-

Severin în Adunarea Generală a Acţionarilor de la SC ”Fabrica de Produse Lactate” SA 

Oraviţa. 

21.Proiect de hotărâre privind  mandatarea expresă a reprezentanților Consiliului 

Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală  a Acționarilor la SC ”Fabrica de Produse 

Lactate” SA Oravița în vederea desemnării unui administrator special. 

22.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 

Caraș-Severin, în calitate de membru în Consiliul de Administratie  al Centrului 

Judeţean pentru Conservarea si Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş -Severin.   

23.Proiect de hotărâre privind  înlocuirea reprezentantului Consiliului Județean 

Caraș-Severin în Adunarea Generală  a Asociaților Clubului Sportiv Caraș-Severin, cu 

rang de asociație și încredințarea unui mandat expres. 

24.Proiect de hotărâre privind alegerea domnului/doamnei consilier 

județean______________în funcția de vicepreședinte al Consiliului Județean Caraș-

Severin. 

25.Raport cu privire la modul de îndeplinire a atribuţiilor proprii preşedintelui şi a 

hotărârilor Consiliului Judeţean în anul 2015. 

26.Raport de activitate al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu, pentru anul 

2015. 

27.Raport de activitate al  Căminului pentru Persoane Adulte  Reșița pentru anul 

2015. 

28.Raport de activitate al Centrului de Urgență pentru Persoane fără Adăpost 

Caransebeș, pe anul 2015. 

29.Raport de activitate al Căminului pentru Persoane Vârstnice ”Sfinții Constantin 

și Elena” Caransebeș, pe anul 2015. 
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30.Raport privind activitatea desfăşurată de Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici” 

Caraş-Severin, pe anul 2015. 

31.Raport de activitate  al Muzeului Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de 

Graniţă Caransebeş, pe anul 2015. 

  32.Raport privind activitatea desfăşurată  de Muzeul Banatului Montan Reşiţa, pe 

anul 2015. 

 33. Raport de activitate pe anul 2015, al Spitalului Județean de Urgență Reșița. 

34. Raport de activitate pe anul 2015, al Asociației Salus Remedies, Reșița. 

35. Raport  de activitate al Camerei Agricole a județului Caraș-Severin, pe anul 

2015. 

36.Raport de activitate pentru anul 2015, al SC Ecologica Văliug SRL. 

37.Informare asupra nivelului de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a 

comunităţii, pe  anul 2015. 

38.Raport asupra eficienţei  activităţii  Inspectoratului de Poliţie  Judeţean Caraş-

Severin, pe anul 2015. 

39.Intrebări. Interpelări. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Bună ziua! Mulțumesc mult pentru faptul că 

sunteți din nou, astăzi, prezenți la această ședință ordinară din luna martie. Mulțumesc de 

asemenea și presei, pentru că așa cum ne-a obișnuit, este alături de noi, tuturor șefilor 

unităților subordonate Consiliului Județean, colegilor din administrația județeană și vă 

propun să începem ședința de astăzi.  

Înainte de a vota ordinea de zi, după cum știți, în urmă cu ceva timp, am propus a  

fi introdus pe ordinea de zi, un punct prin care vă propuneam alegerea a încă unui 

vicepreședinte. A fost o perioadă destul de lungă, pentru a observa că acest proiect de 

hotărâre a stârnit diverse discuții, diverse orgolii, probabil și prin prisma ultimelor decizii 

pe care eu le-am luat în ceea ce mă privește pe mine. Drept urmare, retrag de pe ordinea 

de zi, punctul 24 privind numirea unui vicepreședinte al Consiliului Județean. Vă spun 

acest lucru, pentru că eu consider strict necesar ca până la finalul mandatului, care 

probabil se întâmplă cât de curând pentru toți, să asigurăm continuitatea activității 

Consiliului Județean. Împreună cu dumneavoastră am depus foarte multe eforturi ca 

acest lucru să fie cât mai bine făcut posibil, într-un an 2015 și un început de an 2016, 

deloc simplu și deloc ușor. Așa că, a încerca tot felul de scenarii mai mult sau mai puțin 

ortodoxe vizavi de acest lucru, mi se pare un pic deplasat. Prin urmare, retrag acest punct 

de pe ordinea de zi. În schimb, vă propun ca în completare la ordinea de zi, pe care o 

avem, să introducem un proiect de hotărâre pentru AQUACARAȘ, în care domnul Liber 

ne solicită practic punerea în concordanță a situației din proiect pe alimentare cu apă și 

situația din teren. În sensul că, anumite ridicări topo, când s-a ajuns în teren, s-a observat 

că de fapt lungimile nu corespund, poate că uneori chiar și pozițiile topografice ale 

acestora. Așa că, vă propun cu aceste două amendamente să votăm ordinea de zi a 

ședinței de azi. Cine este ”pentru”? Vă rog. 

Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Vizavi de ordinea de zi, eu aș vrea să vă 

propun, să scoateți de pe ordinea de zi și punctul 8 și am să vă spun de ce, dacă apreciați 
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că este necesar. La punctul 8 ni se cere să dăm o hotărâre cu accesul direct pentru 

Ministerul Comunicațiilor, să facă niște instalații acolo. Dar vă rog să observați, că noi 

avem un drept prin Cartea Albă, prin hotărârea de guvern, dreptul asupra drumurilor, îl 

avem și conform legii drumurilor, dar nu avem un amplasament și nu le avem înscrise în 

cartea funciară. Iar aici scrie în felul următor: ”Totodată, operatorul trebuie să 

îndeplinească toate formalitățile necesare pentru înscrierea prezentului contract în 

cartea funciară.” Este vorba de servitutea legală. N-are în care carte funciară să înscrie, 

că nu există! Părerea mea este ca prima dată, urgent, întrucât tariful este zero, Direcția 

Patrimoniu să vină cu ele, să le înscriem în CF și într-o etapă următoare să aprobăm. 

Dacă aprobăm așa, ei vor săpa șanțurile, noi nu știm că este al nostru sau al acelora și 

cred că facem o fabrică de procese. Asta e părerea mea. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă mărturisesc că am aflat punctul 

dumneavoastră de vedere, l-am discutat cu colegii, în operativă. Sunt de acord cu 

dumneavoastră, pentru că nefiind proprietari tabulari, noi nu avem cum să…Mai ales, că 

după aceea trebuie făcute dezmembrările, în așa fel încât pozițiile kilometrice, 

hectometrice, pe care dorim să le dăm în folosință ”RO-NET” să fie exact stabilite. Deci 

sunt de acord. Eu doar îmi propusesem, la punctul 8, să purtăm o discuție și urma să îl 

amânăm sau să îl scoatem.  

Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Dumneavoastră sunteți inițiatorul. Eu cred că 

ar fi bine să o respingem, că noi trebuie în viitor să o aprobăm. Propuneți să o scoatem de 

pe ordinea de zi. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Ok. Cu solicitarea domnului Roșeți, vă rog să 

fiți de acord a scoate de pe ordinea de zi și punctul 8 și să votăm ordinea de zi pe care o 

avem pentru astăzi. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte și eu vreau să vin tot în 

aceeași rațiune, ca și domnul consilier. Eu consider că și alegerea vicepreședintelui 

trebuie menținută, că dumneavoastră ați inițiat-o. Eventual, să ne explicați de ce renunțați 

la ea! Poate să fie așa ”un ping-pong”din acesta. Noi ne îmbrăcăm frumos pentru alegeri 

și văd că…Am făcut și baie, unii dintre noi! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul Cojocariu, eu nu vreau, chiar deloc, să 

intru în polemică cu dumneavoastră, doar vreau să vă spun că îmi exercit un drept legal 

de a retrage de pe ordinea de zi, un proiect de hotărâre pe care eu l-am propus. Nu încerc 

nici să dau explicații, de ce și cum, dumneavoastră, în calitatea de consilier pe care o 

aveți, puteți să veniți cu o treime la următoarea ședință în care să propuneți alegerea unui 

vicepreședinte. Am înțeles, că s-a discutat de faptul că nu am luat o decizie de a alege 

încă un coleg, fără să mă consult. De data aceasta chiar recunosc că am greșit, o să mă 

consult pentru următoarea ședință și o să încercăm să rezolvăm cu un vicepreședinte. 

Dumneavoastră, vă rog, ca și consilieri să negociați, să discutați. Ne trebuie 16 voturi 

pentru încă un vicepreședinte. În asemenea condiții, la următoarea ședință putem avea un 

vicepreședinte. De asta am retras, pentru că este dreptul inițiatorului să retragă de pe 

ordinea de zi, acest punct.  
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Domnul consilier Minea Mihai: Domnul vicepreședinte, dacă îmi dați voie și 

mie?  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog. 

Domnul consilier Minea Mihai: Mie mi se pare că a trimite în derizoriu o astfel de 

hotărâre, este total nebărbătească, să nu spun altfel! Aici eu cred că vorbim despre județ 

și despre continuitate în administrarea lui, nu despre persoane sau despre nume sau 

partide. Trebuia de mult să facem mișcarea asta, pentru că se vede foarte clar, că 

activitatea județului este redusă doar la rectificări de buget, organigrame și așa mai 

departe. Este firesc, intrăm într-o campanie, mulți dintre noi intrăm în această campanie 

și era firesc și normal ca acest județ să aibă cel puțin încă un vicepreședinte. Cum să vă 

spun, eu cred că să o trimitem în derizoriu, azi să o propunem, mâine să o luăm…Să nu 

spuneți, că acum 3 zile nu aveați aceeași maturitate politică, când ați propus-o pe ordinea 

de zi! Și că între timp, doar dacă au apărut alte interese personale, nu ale dumneavoastră, 

poate ale altcuiva și atunci noi scoatem de pe ordinea de zi, un lucru important pentru 

județ?  De ce? 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Dacă îmi permiteți, domnul consilier Minea, o 

să-mi permit să vă dau și un răspuns. În primul rând, cred că, probabil fiind mai nou 

validat în acest Consiliu Județean, nu realizați că activitatea colegilor dumneavoastră 

consilieri și a mea, nu s-a rezumat până la venirea dumneavoastră, doar la aceste 

organigrame și la aceste hotărâri. Noi toți, aici, ne desfășurăm activitatea de 4 ani. În altă 

ordine de idei, vreau să vă mai spun ceva. Înainte de a lua eu, anumite decizii, am 

susținut de foarte multe ori, că doresc pe lângă mine, pe încă cineva care să mă ajute. 

Nu-mi aduc aminte, să fi fost așa o mobilizare deosebită de a alege un  nou coleg, când 

eu vă spun că o să rezist încă o lună de zile, să duc acest mandat așa cum mi-am propus, 

până la capăt, în condiții atât cât se poate de bune, în conjunctura actuală. Însă, a încerca 

acum să aruncați în derizoriu activitatea Consiliului Județean, susținând că doar numirea 

a încă unui vicepreședinte ar salva situația, vă înșelați! Probabil, necunoscând Legea 

nr.215, să vedeți ce se întâmplă cu atribuțiile unui nou vicepreședinte, ce poate să facă un 

viitor vicepreședinte pentru încă o lună de zile în instituție. Așa că, să știți, vă repet, 

singurul meu scop este ca această activitate să se desfășoare așa cum s-a desfășurat 

alături de colegii mei, timp de 1 an de zile și în continuare, până la finalizarea 

mandatului. Dacă doriți altceva, v-am spus, vă consultați, o treime propune și încă 16 

consilieri aprobă. Niciodată nu o să pot scoate de pe ordinea de zi, un proiect pe care 

dumneavoastră, consilierii, îl inițiați, dar dacă eu doresc să scot un proiect de hotărâre, 

considerând că am greșit… Și v-am spus, am greșit pentru că nu v-am consultat pe toți 

înainte, pentru a numi un alt vicepreședinte. În al doilea rând, nu vreau să creăm o 

situație în care ”să votăm ca la Vatican”, până mâine dimineață și să nu întrunească 

nimeni, 16 voturi. Dacă faceți un efort minim și numărați consilierii, care v-ați propune, 

o să vedeți…Cam astea sunt lucrurile! În rest, v-am spus, nu încerc să dau explicații 

vizavi de decizia mea, nici dumneavoastră, nici presei. Eu am propus acest proiect de 

hotărâre și eu îl retrag de pe ordinea de zi.  
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Domnul consilier Minea Mihai: Domnul vicepreședinte, vă rog, totuși, atunci să 

nu faceți scoateri din context și acuzații gratuite. Nu am făcut nici un atac la activitatea 

nimănui. Vorbeam doar de activitatea zilnică și o cunosc, chiar dacă sunt consilier 

județean, de 3 luni, știu ce înseamnă un consiliu județean și mă refeream la acel fel de 

activitate. În al doilea rând, aveți dumneavoastră convingerea că luna următoare nu se va 

întâmpla unul din scenariile pe care le spuneți acum, cvorum, număr de voturi? Se poate 

întâmpla și atunci! Și atunci ce faceți, rămâneți până la final? Rămâneți singur până la 

final? 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vi se pare anormal? 

Domnul consilier Minea Mihai: Da. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Acum, haideți să vă întreb eu. Credeți că putem 

influența cumva această decizie la următoarea ședință, dacă dumneavoastră aveți 16 

voturi? Sunt colegii mei. Dacă o să auziți vreodată că eu o să discut cu vreunul dintre 

consilieri, vizavi de o altă decizie decât și-o doresc dânșii, n-am nimic împotrivă. 

Domnul consilier Minea Mihai: Și atunci de ce mai amânăm? 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Pentru că am retras punctul de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier Minea Mihai: E dreptul dumneavoastră. Am înțeles! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Dumneavoastră suferiți de scenarii, că eu asta nu 

înțeleg. Spuneți ce vreți de fapt! 

Domnul consilier Minea Mihai: Am spus ce vrem. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Ne abținem la vot. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul Cojocariu, haideți să ne înțelegem. N-

ați înțeles încă. Nu trebuie să votați! La ce vă abțineți? Eu retrag de pe ordinea de zi. 

Dumneavoastră n-aveți ce vota.  

Domnul consilier Minea Mihai: Aveți dreptul, este conform legii. Așa este.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da, domnul… Haideți să vă supun ordinea de zi 

fără cele două puncte, fără cele 3 puncte, cu dorința domnului consilier Roșeți, să 

supunem la vot această ordine de zi.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Auziți, noi mai cerem încă o pauză de 

consultare, pentru că e posibil să cerem alte treburi.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da, vă rog.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Bine.  

(Grupul PNL se retrage pentru o pauză de consultare.) 

* 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnule președinte de ședință, grupul politic 

liberal consideră în continuare că este o ofensă adusă nouă, Consiliului și în acest caz, în 

această situație, grupul se retrage, părăsește sala! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da, e dreptul dumneavoastră. E un element de 

noutate în activitatea de 4 ani a Consiliului Județean, așa că, e dreptul dumneavoastră de 

a vă retrage. 

(Grupul PNL părăsește sala). 
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Domnul consilier Țundrea Ioan: Domnul președinte, mie îmi pare rău de colegii 

care pleacă, pentru că dacă n-ați fi retras de pe ordinea de zi, eu încercam să vin în 

sprijinul dumneavoastră, să vă ajut până la finele mandatului. Voiam să candidez, pentru 

că erau nemulțumiri și de-o parte și de alta și șansa mea s-a ivit acum. Cu regret, că ați 

retras de pe ordinea de zi, aveam și eu o șansă și dumneavoastră, să vă ajut până la 

finalul mandatului! Mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Domnul Țundrea, vă spun sincer, de asta l-

am și retras, pentru că am mai întâlnit vreo 3-4 persoane care își exprimau șansa. Deci 

vizavi de vot, nu mai discutăm. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mă iertați că intervin acum, 

constat cu surprindere că am rămas fără cvorum. Nu suntem 16 în sală, sens în care nu 

putem adopta hotărâri. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Bun. Haideți să discutăm prietenește acum. În 

primul rând îmi cer scuze pentru situație. Nu mi-am dorit-o, dar credeți-mă, am spus-o de 

la început și o repet în continuare, cred că dumneavoastră v-ați dat seama cu toții, timp 

de 4 ani, eu nu am făcut politică. Dar se pare că, chiar trebuie să încep să fac un pic de 

politică. Regret, însă chiar cred că pot să continui activitatea, așa cum am continuat-o în 

vremuri mult mai grele. Vă promit că, dacă suntem acum aici…Câți suntem? 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: 14. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: 14, cu 3 absenți, da? Dacă sunteți 16, într-o 

ședință extraordinară pe care dumneavoastră doriți să o convocați, îmi propuneți pe cine 

doriți dumneavoastră, coleg de președinție. Pot să colaborez cu orice persoană, însă nu la 

modul în care se dorește. Sunteți de acord să convocăm o ședință extraordinară, în 3 zile? 

Domnul consilier Spânu Ion: Da. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Dacă o convocăm astăzi, în 3 zile putem să o 

facem. 

Domnul consilier Armaș Matei: Domnul vicepreședinte, dacă trecem în luna 

următoare, nu se mai cheamă extraordinară, va fi ordinară, prima.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Nu, nu trecem. 

Domnul consilier Armaș Matei: Numai dacă facem tot luna aceasta. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Dacă îmi permiteți, noi avem cel 

mult 3 zile să convocăm o ședință extraordinară. Suntem în 29, astăzi. Dacă emitem 

dispoziția astăzi, putem să o ținem chiar și mâine, numai să îmi apară în presă. 

Domnul consilier Armaș Matei: În interval de 3 zile.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Să am o zi răgaz, deci în 31. 

Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Întrebarea este dacă putem să ținem o ședință  

extraordinară, fără să o facem pe asta ordinară? 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Asta a căzut datorită lipsei de 

cvorum. 

Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Și ce prevede legea? 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Legea nu prevede să ai două 

ședințe ordinare în aceeași lună. O luăm prin excludere. Și vă mai spun ceva, punctat: 
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alegerea unui vicepreședinte în ședință extraordinară, de data asta nu-și motivează 

urgența! 

Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Întreb încă odată, ședința asta va fi convocată 

din nou, ședința cu ordinea de zi de astăzi?  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Poate să facă obiectul unei ședințe 

extraordinare, exceptând punctele scoase și alegerea vicepreședintelui. Pentru că nu 

poate să facă obiectul… Unde e urgența? Că eu nu o văd! Pentru că funcționăm fără un 

vicepreședinte, de 8  luni, da? Cam asta e ideea. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Ideea este următoarea: practic prioritatea 

numărul 1 pentru noi, este această ordine de zi pe care o avem astăzi. Conex, la această 

ordine de zi, este alegerea unui vicepreședinte, pe care unii dintre colegii mei, acum 

găsesc că e punctul cel mai important. Vă rog foarte mult, cei care sunteți astăzi aici, 

gândiți-vă, decideți, faceți propuneri, discutați și eu vă promit că aveți votul meu, care 

este unul singur. Mai mult de atât nu pot să fac! În așa fel încât, oricare dintre 

dumneavoastră își dorește, pentru cele două luni, să fie alături de mine, nu am nici un fel 

de problemă.  

Domnul consilier Armaș Matei: Domnul vicepreședinte, eu în momentul de față 

sunt singurul consilier județean neafiliat politic. Eu îmi ofer serviciile. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul consilier, doar rugămintea, de a încerca 

să mai convingeți încă 14 persoane. Eu sunt al cincisprezecelea.  

Domnul consilier Armaș Matei: Oferta care o fac, poate constitui un pact politic 

și poate să permită formațiunilor din consiliu să se reașeze. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul consilier, înțeleg perfect poziția 

dumneavoastră, mi se pare în regulă, ca oricare dintre dumneavoastră, să faceți, doar atât, 

vă spun că aveți deja două voturi, al meu și al dumneavoastră. Mai sunt necesare 14! 

Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Eu cred că ar trebui să lăsăm treaba asta, 

pentru că ce se întâmplă? Alegem un vicepreședinte și ținem două ședințe de Consiliu 

Județean, care mai sunt, numai a-i da atribuții noului vicepreședinte. Nu vom face nimic, 

decât să ne încurcăm și să nu facem nimic în astea două ședințe, să rămână proiecte 

neaprobate. Asta va fi finalitatea! Noului vicepreședinte care vine, trebuie să i se dea 

atribuții. Nu i se dau atribuții azi, dacă îl alegem sau tura viitoare, i se dau în luna 

următoare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul Roșeți, mai mult decât atât, 

dumneavoastră știți cel mai bine. Colegii, încă, colegii mei, n-au înțeles. La ora actuală, 

vă spun, cu regret, eu sunt legat de glie. Efectiv, la ora actuală, singurul ordonator de 

credite, printr-o dispoziție a președintelui, care de 1 an de zile este în concediu medical, 

sunt eu. Lucrul cel mai grav este că eu nu-mi pot permite, să dau o altă dispoziție de a 

împuternicii o altă persoană, că este vicepreședinte, că este delegat de către Consiliu, cu 

atribuții de președinte, pentru a fi ordonator principal de credite. Lucrurile acestea nu se 

știu și se pare că aceste jocuri, care eu vă spun sincer, nu le înțeleg, dar încerc să le evit, 

nu-și au locul. Asta este situația. Dacă se dorește, dumneavoastră decideți. La urma 

urmei, dumneavoastră sunteți majoritatea. Astăzi lipsesc două-trei persoane. Poate până 
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la ședința următoare se mai întorc și alte persoane, da? Deci cam așa stă situația. Vă spun 

sincer, am evitat, dar se pare că încercând să evit un spectacol, am creat altul. Am evitat 

acest vot, în care nimeni, astăzi, nu avea cum să întrunească vreodată 16 voturi, da? 

Presupun că dumneavoastră aveați propunere. Domnul Armaș, presupun corect că vă 

autopropuneați, punându-vă la dispoziție? Domnul Țundrea s-a exprimat. Ce să vă mai 

spun? 

Domnul consilier Armaș Matei: În situația în care ar fi existat o singură 

propunere, care părea să fie din partea formațiunii celei mai numeroase de aici, eu mi-aș 

fi manifestat intenția, ca să nu se întâmple ceea ce s-a întâmplat în urmă cu 4 ani, când n-

a fost decât o singură alternativă. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul Armaș, pe votul dumneavoastră nu se 

putea conta, nu? Păi votați cu dumneavoastră, presupun! 

Domnul consilier Armaș Matei: Evident! În situația în care mi-aș fi depus 

candidatura. Tot așa, bine, putea să nu propună nimeni nimic. Nici dumnealor puteau să 

nu aibă candidat. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Tocmai! Bine. În condițiile astea, eu vă 

mulțumesc, declar ședința închisă. O să vă anunțăm în 3 zile, dacă facem o ședință 

extraordinară sau dacă facem una ordinară, la începutul lunii aprilie. 

 

Nemaifiind discuții, şedinţa se încheie. 
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